

Date: 19.03.2021

PRODUCT DATA SHEET / PRODUKTDATENBLATT	
	Item number / Artikelnummer
	P-10037
	Brand Name / Marke
	First Aid Only
	Description / Beschreibung
	First Aid Only First Aid Bag for Motorcycle, DIN 13167
	First Aid Only Verbandtasche für Motorrad, DIN 13167

PRODUCT INFORMATION / PRODUKTINFORMATION	
Colour / Farbe	material / Material
Blue / blue	Polyester
Product Origin / Herkunft	Product Weight / Produktgewicht
China	0,4070 kgs
Customs tariff number / Zolltarifnummer	foil weight / Gewicht Folie
30065000	0,0020 kg

LOGISTIC INFORMATION / LOGISTIK			
Single packaging / Einzelverpackung	Single Weight / Einzelgewicht	Single Measures / Einzelabmessung	Unit / Einheit
Shrunked foil with label / eingeschweißte Folie	0,4090	25,6 x 15,6 x 8,6 cm	1
Inner packaging / Inner Verpackung	Inner Weight / Gewicht	Inner Measures / Abmessung Inner	Units by box / Einheiten per Inner
Carton box / Karton	-	-	-
Master packaging / Master Verpackung	Master Weight / Gewicht	Master Measures / Abmessung Master	Units by box / Einheiten per Master
Carton box / Karton	4,4 kg	36,3 x 27,4 x 29,6 cm	10
EAN Single:	4027521516717		
EAN Inner:	-		
EAN Master:	4027521522299		

MARKETING TEXT
<p>The First Aid Only first aid bag, with special attention to motorcycle riders, is made of waterproof nylon and extremely durable. The zipper can be opened easily and quickly in case of emergency. Measuring 20x13,5x4,5 cm, the bag is small and compact (compared to the usual motorcycle first aid kit) and can be easily taken anywhere: in the motorcycle bag, in the car, camping or sports. The contents are ideal for first aid on a leisure trip, at work (in the truck or on the construction site) or in the home. With enough plasters, disposable gloves, a rescue blanket and bandages, you are equipped for emergencies on the road during outdoor tours. Contents: 1x adhesive plaster coil 5 m x 2.5 cm, 2x assortments of wound plasters, each 14-piece (4x sections E 10 x 6 cm, 2x fingertip bandages 5 x 4 cm, 2x finger bandages 12 x 2 cm, 2x plaster strips 1.9 x 7.2 cm, 4x plaster strips 2, 5 x 7.2 cm), 1x bandage pack M, 1x bandage pack G, 1x bandage cloth A, 1x rescue blanket, gold/silver, 1x scissors, 4x disposable gloves (large), 2x skin cleansing wipes, 1x first aid instructions, 1x table of contents</p> <p>Die First Aid Only Erste Hilfe-Tasche, mit speziellem Augenmerk auf Kraftrad-Fahrer, ist aus wasserfestem Nylon und äußerst strapazierfähig. Der Reißverschluss lässt sich in Notfällen leicht und schnell öffnen. Mit 20x13,5x4,5 cm ist die Tasche (im Vergleich zum üblichen Motorradverbandkasten) klein und kompakt und kann einfach überall mitgenommen werden: in die Motorrad-Tasche, ins Kfz, zum Camping oder zum Sport. Der Inhalt ist ideal für die Erste Hilfe beim</p>



Ausflug in der Freizeit, auf der Arbeit (im LKW oder auf der Baustelle) oder im Haushalt. Mit ausreichend Pflastern, Einmalhandschuhen, einer Rettungsdecke und Verbänden sind Sie unterwegs für den Notfall bei der Outdoor-Tour gerüstet. Inhalt: 1x Heftpflasterspule 5 m x 2,5 cm, 2x Sortimente Wundpflaster, jeweils 14-teilig (4x Abschnitte E 10 x 6 cm, 2x Fingerkuppenverbände 5 x 4 cm, 2x Fingerverbände 12 x 2 cm, 2x Pflasterstrips 1,9 x 7,2 cm, 4x Pflasterstrips 2,5 x 7,2 cm), 1x Verbandpäckchen M, 1x Verbandpäckchen G, 1x Verbandtuch A, 1x Rettungsdecke, gold/silber, 1x Schere, 4x Einmalhandschuhe (groß), 2x Hautreinigungstücher, 1x Anleitung zur ersten Hilfe, 1x Inhaltsverzeichnis